
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 4.4.2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Televizor bloku B TVB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

Mário Alexy Správce bloku D SBD ✔

Jan Vlk Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Kateřina Unzeitig Vedoucí koleje VK

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Jiří Novotný Správce hudebny SH

Matěj Rzehulka Správce kolárny SK

Jíří Halamka Správce sudovny SUD

Michal Jarkovský HR manažer HR

Barbora Malá Zástupce správce projektů ZSP

Pavel Sillinger Zástupce správce Pod-O-Games ZGM

Strana 1 ze 10 Zápis schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee ze dne 4.4.2023



Kolejní klub Pod-O-Lee

Karel Mareš Televizor bloku A TVA

19:04 P zahajuje schůzi.

Luboš Jánský (ID 8494) předložil plnou moc (Příloha 3), díky které nabývá HP SBB - Pavla Píchala (ID 8621).

Usnesení č.1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumenty zaslanými do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz po 2.4.2023 19:00.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.1: Schválení programu
Usnesení č.2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 29.3.2023 ve 23:38.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.2: Kolečko
Předseda
Byla podepsána smlouva se SÚZ na pronájem areálu na akci Mezi Bloky 2023. Smlouvy o zpracování osobních údajů u většiny aktivních
členů podepsány.

Místopředseda
Ve spolupráci s P a SBC byl přepracován IP Pravidla pro předávání a správu klíčů.

Správce sítě
Byla doladěna wifi na bloku E. SN na konferenci firmy Alternetivo dojednal zápůjčky vybavení.

Správce systémů
Byl aktualizován systém Radius. Je připraven platební systém na testování v rámci akce Pod-O-Day.

Správce projektů
Proběhly meziblokové hry. Vyhrál blok C. Proběhla schůze PR teamu ohledně nastávajících akcí.

Správce Pod-O-Gym
Kvůli problémům s úklidem prostor Pod-O-Gym probíhá komunikace s firmou, která zajišťuje úklid na kolejích. Byl přemístěn boxovací pytel,
aby bylo zamezeno šíření rázových vln skrz zdi.
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Správce bloku A
Nic významného se nestalo.

Správce bloku B
Je plánována společná poznávačka s blokem E. Byly dokončeny překlady provozních řádů a klubového webu.

Správce bloku C
Problém s bezdomovcem přetrvává. Výtah je poškozený, oprava v procesu.

Správce bloku D
SBD pozoruje nedostatky v úklidu.

Správce bloku E
Bylo dokončeno zalištování pokojů.

Správce bloku F
Nic významného se nestalo.

PR manažer
Na sociálních sítích byly sdíleny výsledky meziblokových her. Proběhla schůze PR klubů SU ČVUT.

HR manažer
HR pracuje na google kalendáři s důležitými daty narozenin aktivních členů. Probíhá sběr odezvy na funkci klubu.

Správce PC učebny
Byl sepsán nový provozní řád.

Správce Hudebny
Nic významného se nestalo.

Správce Deskoherny
Proběhl turnaj. Je řešena spolupráce s šachovým kroužkem VŠCHT a propůjčení poker setů na Sinkuleho kolej.

Správce Kolárny
Byl sepsán nový provozní řád. Byl jmenován nový zástupce správce Yaroslav Lobian (ID 9121). Probíhá výběr nových dveří. SK žádá o další
klíče.

Správce Pod-O-Lab
Nic významného se nestalo.

Správce Pod-O-Games
ZGM žádá o přístup do Hydry pro ověření členství pro členy týmu Pod-O-Games, je již v řešení s P a SS.

Správce Pod-O-Film
Právě probíhá promítání, které bylo kvůli dnešní schůzi představenstva přesunuto do Pod-O-Games.

Správce herních místností
Bylo zjištěno několikanásobné porušení řádu. Byl přenesen jeden ze stolů, je nutné jej znovu vyrovnat.

Mezi Bloky
Na poslední schůzi byl řešený rozpočet. Výsledkem diskuze je zrušení druhé stage. Dále byli zajištěni DJové na Silent disco.
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Čajovna
Proběhla konzultace s architektkou z FS. Dále je zjišťován stav kolaudace prostor.

19:14 přichází Pavel Sillinger. Počet členů s hlasovacím právem nezměněn.

Bod č.3: Koleje Podolí
Schůzi navštívila VK Kateřina Unzeitig.

Investice v roce 2022
Rekapitulace investic od roku 2022 do současnosti: proběhla revitalizace hřišť, byla vyčištěna a naplněna nádrž, kolej přispěla na
rekonstrukci serverovny bloku A a čajovny, byly obnoveny kuchyňky, byly nakoupeny nové postele na dvě patra bloku E, proběhla
rekonstrukce a výmalba bloku E, proběhla výměna vařičů. Proběhl nákup ze 4 Kč fondu.

Plány do budoucna
Na rok 2023 je plánovaná revitalizace administrativní budovy, bloku D (výmalba přízemí a prvních dvou pater), výměna oken na 5. patře
bloku A a B a osazení rolet na střešní okna. Revitalizace je podmíněna finančními prostředky (v případě nutných oprav se mohou tyto
investice časově posunout).
V roce 2024 je plánována revitalizace bloku A (výmalba a výměna lina).

Kuchyňky
Proběhlo vyklizení kuchyněk. Některé věci byly uskladněny ve skladu na bloku F. VK apeluje na udržení pořádku. Vznikl provozní řád
kuchyněk. Probíhají kontroly úklidu. Pravidelné hlášení je odesíláno na vedení SÚZ. Noví vrátní se postupně zaučují. Problémový vrátný už
na koleji nepůsobí.

Bezdomovci
Problém s bezdomovcem bohužel nemá jednoduché řešení. Byly zavedeny ranní a večerní kontroly. Bezdomovec se převážně pohybuje na
bloku C a F. Pravidelně je volána Policie. Přetrvává problém se sdělováním kódů od vstupních dveří.

Komunikace
VK apeluje, aby v případě žádostí nebo stížností proběhla komunikace nejdříve s hospodářkami. Studenti se obrací přímo na vedení SÚZ,
které následně přesměruje řešení problému zpět na vedení koleje. Hospodářky se snaží vyjít všem vstříc a je možné se obrátit i na
samotnou VK. VK děkuje aktivním členům a doufá, že naše spolupráce bude pokračovat.

Dotazy
HR pokládá dotaz na výtah na Bloku C. Výtah byl záměrně poškozen. Oprava je v řešení, byly objednány náhradní díly.
SK upozorňuje na problém s dveřmi na terasu mezi bloky C a F.
SBD žádá o pořízení košů s popelníky na balkonky.
HR upozorňuje na špatný technický stav zábradlí na terase mezi bloky C a F.
P informuje o zasílání Kolečka VK a apeluje na ucelenost informací. Bude všem nasdílen dokument, kam je možné psát dotazy a podněty k
řešení. Každý týden je pak bude P a VK řešit.
VK apeluje na vyplňování knihy závad a trpělivost s řešením. V případě nespokojenosti je možné ji kontaktovat.
Na vrátnici byl dodán nový seznam kontaktů pro případy havárie.

Přichází Vítek Zapletal. Počet členů s hlasovací právem: 10.
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Odchází VK Kateřina Unzeitig. Počet členů s hlasovacím právem nezměněn.

Bod č.4: Schválení zápisu z 26.3.2023
Usnesení č.3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 26.3.2023 zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 31.3.2023 ve 14:24.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

20:25 P vyhlašuje pauzu.

20:30 P ukončuje pauzu.

Bod č.5: Přeschválení rozpočtu klubu Pod-O-Lee na rok 2023
P prezentuje nový návrh rozpočtu a společně s představenstvem diskutuje další škrty. Probíhá diskuse o schvalovaném dokumentu.

21:34 Přichází Jiří Halamka. Počet členů s hlasovacím právem nezměněn.

Usnesení č.4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Rozpočet klubu Pod-O-Lee - 2023 zaslaný do
konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2023 ve 21:36.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

SN navrhuje nastavit limit výše čerpání rozpočtu. SBC upozorňuje na nutnost vzniku IP o spravování rozpočtu.
P obnovuje možnost čerpat rozpočet a přidává podmínky čerpání.
Čerpání schváleného rozpočtu je povoleno s tím, že musí splňovat tyto podmínky:

1. čerpání nepřesahuje výši ¼ schváleného rozpočtu pro daný úsek,
2. tato čáska nepřevýší částku 10 000 Kč.

Strana 5 ze 10 Zápis schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee ze dne 4.4.2023

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz


Kolejní klub Pod-O-Lee

Bod č.6: EČ Mezi Bloky 2023
P a SBA prezentují aktualizovanou verzi dokumentu EČ_Mezi_Bloky_2023. Probíhá diskuse o schvalovaném dokumentu.

Usnesení č.5: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument EČ_Mezi_Bloky_2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2023 ve 21:50.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.7: Žádosti o čerpání z Fondu Projektů SU ČVUT na akci Silent disco Mezi Bloky 2023
P a SBA prezentují aktualizovanou verzi dokumentu Žádost o čerpání z Fondu Projektů Silent disco Mezi Bloky 2023. Probíhá diskuse o
schvalovaném dokumentu.

Usnesení č.6: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Žádost o čerpání z Fondu Projektů Silent disco Mezi
Bloky 2023 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2023 ve 21:57.

𝞢:10, +:9, −:0, ±1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.8: EČ Pod-O-Day 2023
P prezentuje dokument EČ_Pod-O-Day_2023. Probíhá diskuse o schvalovaném dokumentu.

Usnesení č.7: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument EČ_Pod-O-Day_2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2023 ve 22:00.

𝞢:10, +:8, −:0, ±:2

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Bod č.9: IP 3-2023 Pravidla pro předávání a správu klíčů
MP a P prezentují aktualizovaný IP Pravidla pro předávání a správu klíčů. MP představuje nový evidenční systém a principy správy klíčů.
Probíhá diskuse o schvalovaném dokumentu.

Usnesení č.8: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument IP3_2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2023 ve 22:43.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.10: Různé
Proběhla diskuze ohledně provozu Kufrárny pro tento rok. Je plánována právní konzultace ohledně formulace dohody o uskladnění.
Do konce dubna je správcem budovy Menzy Jiří Eichler, poté bude určený nový správce.

23:02 Předseda ukončuje schůzi.
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Příloha 1
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Příloha 2
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Příloha 3
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